

Mødereferat: *Afdelingsbestyrelsen – afd. 12*

Møde dato: 12/11 2018

Tilstede: *Birthe, Arne, Christa, Kenneth*

Afbud/Fraværende: *Tommy*

Referent: *Arne*

Næste møde

- Mandag 7/1-2019, kl. 17.00-18.00 i bestyrelses-rummet

Container:

- Forslag om at sætte den hvor gamle juletræ stod næste gang (= *kan overvåges*)
- Den skal stå der en weekend – helst den sidste i en ferie

DOA:

- Kenneth vil gerne deltage i DOA aktiviteter for afd12.

Gildesal:

- Bordfodbold mm opsat. *Fodbold mål skal repreres*
- Hul til køkken lavet. Kan det gøres større (dybere) ? **[Arne]** hører Thorwald
- Opvaskemaskine fundet – bliver snart opsat **[Birthe/Christa]**
- Flytning af skabe, komfur, køleskab + hylder op planlægges **[Birthe]**

Ideer/input til aktivitets udvalg **[Birthe/Tobias]**:

- Male gildesal
- Julearrangement – f.x. eftermiddag i December eller weekend i Januar
- Fastelavns fest for børn/voksne
- Sommerfest

Træer: Undgå pollen og megen frugt

- Tal med HedeDanmark om forslag/anbefalinger **[Tommy – nyt ?]**  
f.eks. sommerfugle buske, valnød, gran ind mod kollegiet
- Juletræ gået ud – udskiftes det ?

Fliser under bænke:

- Bestyrelsen laver forslag og sætter op i opgange eller på facebook siden til kommentering  
Evt plads til 2 bordsæt på nogle af flisearealerne / fliser under basketball-net  
Forslag udarbejdes ifm næste bestyrelsesmøde **[Arne]**

Belysning:

- Nye lamper bliver pt sat op over indgangsdøre og kældernedgange
- Check kontakter i opgange/kældre. **[Kenneth]**
- Forslag om fast tændt LED lys i kælder – evt hver anden lampe **[Arne]**

Hoveddøre:

- Forslag om nye, brandsikre, indbrudssikre hoveddøre til generalfors. **[Birthe]**

Rengøring:

- Ønske om bred, blød kost i kældergange. Start med en v gildesal **[Arne]**